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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, nemzetgazdasági miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ezeket a zagyva és teljesen abszurd termelési 
jelentéseket maga találja ki vagy a minisztériumban egész apparátusa van erre? Gondolom 
Varga Mihállyal nem sokat konzultálnak nemzetileg!" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Az index.hu portálon található „Nagy Márton: Gyorsuló ütemű reálbér-növekedés jön idén„ című
véleménycikkben Ön - többek között - a következőket írta:

„2023  a  háborús  és  az  elhibázott  szankciós  hatásokkal  szembeni  küzdelem,  de  ahogy  azt  a
miniszterelnök  meghirdette,  különösképpen  az  infláció  elleni  harc  éve  volt.  A  tavalyi  évet  úgy
kezdtük, hogy magas inflációt, ennek következtében pedig csökkenő beruházásokat és fogyasztást
láttunk. Szinte csak a növekedésünket erodáló tényezők tornyosultak előttünk.

A  növekedést  fenyegető  egyik  legfőbb  akadályt,  az  inflációs  rémet  végül  hosszú  küzdelemben
legyőztük,  így  a  gazdasági-társadalmi  berendezkedésünk  alapját  jelentő  munkaalapú  és
családbarát  rendszert  meg  tudtuk  védeni.  Az  inflációt  tekintve  már  visszasimulunk  a  régiós
országcsoportba,  sőt,  novemberben  Csehországban  már  a  hazainál  magasabb  éves  inflációt
mértek.

A  MAGYAR  GAZDASÁG  ÉS  KORMÁNY  GAZDASÁGPOLITIKÁJA  IS  VÁLSÁGÁLLÓNAK
BIZONYULT.

(…)

A magyar beruházások 60 százalékát a vállalatok valósítják meg, a maradék 40 százalékot pedig
fele részben az állam és a háztartások. A beruházások visszaesése mögött elsősorban az állami
beruházások átmeneti gyengesége áll: az egykori GDP-arányos 6 százalék fölötti – és egyben az
EU  egyik  legmagasabb  –  állami  beruházási  rátáról  5  százalék  alá  érkeztünk.  Emögött  pedig



elsősorban a háború okozta hibás brüsszeli szankciók ütötte lékeken kifolyó forrásaink hiánya áll –
addig  nyújtózkodhatunk  csak,  ameddig  a  takarónk  ér,  újabb  IMF-hitelt  pedig  köszönjük,  nem
kérünk.

A magyar háztartások beruházásai uniós átlag alatt, de régiós átlagnak megfelelően alakulnak. Itt
támaszt nyújthat a januártól elinduló csok plusz, illetve a megemelkedő falusi csok és a babaváró
hitelösszegek.”

 

Kérdezem Önt:

Ezeket a zagyva és teljesen abszurd termelési jelentéseket maga találja ki vagy a minisztériumban
egész apparátusa van erre? Gondolom Varga Mihállyal nem sokat konzultálnak nemzetileg!

 

Budapest, 2024. január 5.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes
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